



Studienstart am 02.04.2024

Erstsemesterbegrüßung Vollzeitstudierende

Uhrzeit	Veranstaltung	Ort
11:00 Uhr	Begrüßung	Studierendenzentrum der THGA
12:00 Uhr	Beratungsangebote der Service-Einheiten der THGA Campusführungen durch den ASTA	Studierendenzentrum der THGA Campus der THGA
13:30 Uhr	Einführung ins Studienfach durch die einzelnen Studiengänge (wichtig!)	Aufteilung in Gruppen erfolgt im Studierendenzentrum der THGA

Detaillierte Planung

Die Campusführungen finden jeweils um 12:00 und um 12:30 Uhr statt. Der Start ist vor dem Mensagebäude.

Von 12:30 bis 13:00 Uhr findet das Speeddating mit den folgenden Beratungsbereichen statt: Zentrale Studienberatung, International Office, Career Service, Studierendencoaching und Integrationsmanagement, StartING, Rechenzentrum, Studierendensekretariat, BAFÖG-Amt, VHS und Techniker Krankenkasse



Start of studies on 2 April 2024

First semester welcome for full-time students

When	Event	Where
11:00 am	Official welcome of the full-time students (in german)	Students' Hub
12:00 pm	Counselling services offered by the THGA service units Campus tours by the AStA	Students' Hub Campus
01:30 pm	Introduction to the subject through the individual degree programmes (important!)	You will be divided into groups at the THGA students' Hub

The campus tours take place at 12:00 pm and 12:30pm. The start is in front of the cafeteria building.

From 12:30 pm to 13:00 pm, speed dating will take place with the following advisory services: Central Student Advisory Service, International Office, Career Service, Student Coaching and Integration Management, StartING, Computer Centre, Student Secretariat, BAFöG Office, VHS and Techniker Krankenkasse